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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Trollkodás helyett kaphatok végre egy korrekt, 
minden részletre kiterjedő tájékoztatást a koronavirus.gov.hu oldal leállásáról?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Március 21-én írásbeli kérdést intéztem Önhöz, melyben a koronavirus.gov.hu kormányzati oldal
leállásának okairól kértem tájékoztatását. Miután Kontrát Károly államtitkár úr a hazánkat sújtó
koronavírus járvány közepette trollkodással felérő választ adott  - vagy feltörték a ParLex-et,  az
Országgyűlés  Hivatala  elektronikus  információs  rendszerét,  és  valaki  az  államtitkár  nevében
szórakozott  -,  ezért  kénytelen  vagyok  ismételten  tájékoztatásért  fordulni  a  T.  Belügyminiszter
Úrhoz, részben megismételni a korábbi megkeresésemet: 

A magyar  lakosság  tájékoztatásának  elsődleges  felülete  a  koronavirus.gov.hu  tájékoztató  oldal,
amely  többször  átmenetileg  elérhetetlen  volt,  de  volt  rá  példa  (emlékeim szerint  16-án),  hogy
összeomlott. Hasonló problémákkal szembesülnek az egyetemi hallgatók minden szemeszter előtt a
tantárgyfelvétel kapcsán, de azt gondolom, ez most nem pusztán bosszantó, de igazán húsbavágó is.

Amennyiben  az  oldalt  meghekkelték,  úgy  az  megítélésem  szerint  nem  maradhat  büntetőjogi
következmények  nélkül.  Nyomozásra  utaló  fejleményre  sajtóhírben  bukkantam,  ezek  szerint  a
leállást kívülről indított terheléses támadás okozta. Amennyiben ez a megállapítás helytálló, abban
az  esetben hol  tart  a  nyomozás,  vizsgálták-e  a  támadás  körülményeit,  lesznek-e  a  történteknek
büntetőjogi következményei?

Amennyiben az értesüléseim tévesek,  a  leállást  pedig műszaki  hiba okozta,  úgy megtörtént-e a
probléma feltárása és megnyugtató elhárítása, vagy várhatóak a jövőben is működési zavarok vagy
leállások?

Várom  megtisztelő  válaszát,  egyúttal  a  leghatározottabban  kérem,  hogy  a  tájékoztatási



kötelezettséget  a  meghatalmazásából  eljáró,  hivatali  alárendeltségébe  tartozó  munkatársaitól
legalább a koronavírus járvánnyal kapcsolatos megkeresésekre vonatkozóan az eddigi gyakorlatnál
jóval következetesebben követelje meg!

Budapest, 2020. április 7.

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel:

..........................
Sneider Tamás
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